
Let’s get started. 
快速入门手册

Safety Instructions

The Shinobi II is designed to a high standard, but there are some things you should 
be aware of that will prolong the life of the unit and for your own safety.

Using the Shinobi II safely
Although the Shinobi II is very lightweight compared to all the devices it replaces, it is 
still a solid object that could cause injury if misused.

•  Always make sure that the Shinobi II is mounted securely and is unable to fall 
onto anyone nearby. This is especially important when there are children present 
who might be tempted to pull on cables.

•  Always ensure that cables that run to the Shinobi II are clearly visible and do not 
present a trip hazard.

• Do not place on uneven or unstable surfaces.
•  Do not touch the Shinobi II screen with sharp, metallic or abrasive objects.
• Do not expose it to strong electrical or magnetic fields.
• Do not expose it to liquids, rain or moisture.
•  Do not dispose of the Shinobi II in municipal waste and do not incinerate it, 

always follow local regulations for safe disposal.

Notifications

	

USA	WARNING: This product contains the chemical lead (Pb) which is known  
 to the State of California to cause cancer. For more information, visit  

         p65warnings.ca.gov

Warranty & Conditions

Notice

Copyright © 2024 Atomos Global Pty Ltd (‘referred to as Atomos’). All rights reserved. All 

information in this document is subject to change without notice. No part of the document 

may be reproduced or transmitted in any form, or by any means, electronic or mechanical, 

including photocopying or recording, without the express written permission of Atomos.  

A reference to Atomos includes its related entities, subsidiaries and parent company.

Trademarks

Shinobi II / Atomos are registered trademarks of Atomos Pty Ltd. Apple, the Apple logo, 

Mac, and Macintosh are registered trademarks of Apple Inc. Final Cut Pro, QuickTime and 

the QuickTime Logo are trademarks of Apple Inc. All other trademarks are the property of 

their respective holders.

International Hardware Limited Warranty

Atomos warrants that:

•  The main product, not including the IPS screen, or any external accessories, will be 

free from defects in materials and workmanship for a period of 2 years from the date 

of purchase; upon completion of product registration within 1 year from the date of 

purchase at www.Atomos.com

•  The TFT/LCD, batteries, case and master caddies will be free from defects in 

materials and workmanship for a period of 1 year from the date of purchase 

regardless of registration. This warranty is exclusively for the benefit of the original 
purchaser and is not assignable or transferable.

If during the warranty period the product is shown to be defective Atomos  

may at its option:

a) replace the goods or supply equivalent ones, b) repair the goods, c) pay the cost of 

replacing the goods or of acquiring equivalent ones and d) paying the cost of having 

the goods repaired. The customer must notify Atomos of any defect in the goods in 

writing prior to the expiry of the warranty periods set out above. The customer will be 

solely responsible for returning the goods to Atomos or its authorized distributor. Upon 

acceptance of a warranty claim by Atomos, where Atomos repairs or replaces the goods, 

it will be responsible for reasonable shipping costs incurred in sending the goods to 

the Customer, provided that customer is located in a country in which Atomos has an 

authorized distributor or repair center or agent.

Warranty & Conditions

Warranty Exclusions

This warranty applies only to defects in workmanship and does not cover defects  

caused by:

•  A failure to comply with the then current operating instructions issued  

by Atomos;

• Neglect;

• Improper or negligent acts or omissions;

• Unauthorized repairs or attempted repairs;

• Tampering with or modification of the goods;

• Connection to incompatible equipment or power sources;

• Exposure to water or weather;

• Exposure to magnetic fields or corrosive liquids or substances;

EXCEPT AS STATED IN THIS WARRANTY, Atomos, ITS VENDORS, AGENTS, 

RESELLERS AND DISTRIBUTORS DISCLAIM IN THEIR ENTIRETY ALL OTHER 

WARRANTIES, EXPRESS OR IMPLIED, INCLUDING WITHOUT LIMITATION ALL 

WARRANTIES OF MERCHANTABILITY OR FITNESS FOR A PARTICULAR PURPOSE. 

THE REMEDIES OUTLINED IN THIS WARRANTY ARE THE EXCLUSIVE REMEDY A 

CUSTOMER HAS ARISING FROM DEFECTIVE GOODS WHICH ARE SUBJECT TO 

THE WARRANTY. Atomos DOES NOT WARRANT THAT THE GOODS WILL OPERATE 

IN A MANNER WHICH IS ERROR FREE, OR UNINTERRUPTED. THE GOODS ARE NOT 

INTENDED TO BE THE PRIMARY OR ONLY DATA STORAGE DEVICE FOR DATA – 

CUSTOMERS ARE SOLELY RESPONSIBLE FOR BACK UP AND PROTECTION OF 

DATA.

Software License Agreement

IMPORTANT, PLEASE READ CAREFULLY. THIS IS A LICENSE AGREEMENT.

This Atomos software, related documentation, any included sample images and other 

files (the “Software”), is protected by copyright laws and international copyright 

treaties, as well as other intellectual property laws and treaties. The Software is 

licensed, not sold.

This End User License Agreement (“EULA”) is a legal agreement between you (either 
an individual or a single entity) and Atomos with regard to the copyrighted Software 
provided with this EULA. Use of the Software provided to you by Atomos in whatever 
form or media, will constitute your acceptance of these terms, unless separate terms 
are provided by the software supplier, in which case certain additional or different 
terms may apply. If you do not agree with the terms of this EULA, do not download, 
install copy or use the Software. By installing, copying or otherwise using the 
Software, you agree to be bound to the terms of this EULA. If you do not agree to 
the terms of this EULA, Atomos is unwilling to license the Software to you.

1.  Eligible licensees. This Software is available for license solely to  
purchasers of the Atomos Shinobi II, who have purchased a unit manufactured by 
Atomos Shinobi II and purchased through an  
Atomos authorized reseller, with no right of duplication or further distribution, 
licensing or sub-licensing.

2.  License Grant. Atomos grants you a personal, non-transferable and  
non-exclusive right to use the copy of the Software provided with this EULA. 
You agree you will not copy the Software except as necessary to use it with 
the Atomos Shinobi II. You agree that you may not copy the written materials 
accompanying the Software. Modifying, reverse engineering, translating, renting, 
copying, transferring or assigning all or part of the Software or any rights granted 
hereunder, to any other persons or reverse engineering the hardware on which 
the Software runs, is strictly prohibited. The software is license, not sold. You 
acknowledge that no title to intellectual property in the Software is transferable to 
you. You further acknowledge that title and full ownership rights to the Software 
will remain the exclusive property of Atomos and/ or its suppliers, and you will not 
acquire any rights to the Software, except as expressly set forth above. All copies 
of the software will contain the same proprietary notices as contained in or on the 
Software. All title and copyrights in and to the Software (including but not limited 
to any images, animations, video, audio, text incorporated), the accompanying 
printed materials, and any copies of the Software are owned by Atomos or its 
suppliers.

3.  Reverse engineering. You agree that you will not attempt, and if you are a 
corporation, you will use your best efforts to prevent your employees and 
contractors from attempting to reverse compile, derive circuits, modify, translate 
or disassemble the Software and/or the Atomos Shinobi II in whole or in part. Any 
failure to comply with the above or any other terms  
and conditions contained herein will result in the automatic termination of  
this license and the reversion of the rights granted hereunder by Atomos.

Atomos reserves the right to terminate this license without prejudice to any 

安全指引

Shinobi II的设计符合高标准，但有一些注意事项可以延长设备的寿命并确保您的安全。

安全使用Shinobi II

尽管Shinobi II与其他的设备相比非常轻便，但它仍然是一个坚固的物体，如果使用不
当，可能会造成伤害。

•  始终确保Shinobi II牢固安装，防止其掉落到周围任何人身上。特别是在有儿童在场
时，这一点尤为重要，因为他们可能尝试随意拉动线缆。

•  始终确保连接到Shinobi II的电缆清晰可见，并且不会构成绊倒的危险。
• 请勿将Shinobi II放置在不平整或不稳定的表面上。
• 请勿使用尖锐的、金属的或磨蚀性物品触摸Shinobi II屏幕。
• 请勿将其暴露在强电或强磁场中。
• 请勿将其暴露在液体、雨水或湿气中。
• 请勿将Shinobi II作为城市垃圾处理，也不要焚烧它，始终遵循当地法规进行安全处
置。

注意

	 		 USA	WARNING: This product contains the chemical lead (Pb) which is known  
 to the State of California to cause cancer. For more information, visit  
         p65warnings.ca.gov

有限保修和条款

通知

版权 © 2024 Atomos Global Pty Ltd（简称Atomos）。保留所有权利。本文件中的所
有信息如有更改，恕不另行通知。未经Atomos的明确书面许可，不得以任何形式或通过
任何方式（包括电子和机械方式、复印或录音）复制或传输本文件的任何部分。

对Atomos的引用包括其相关实体、子公司和母公司。 

商标

Shinobi II / Atomos 是 Atomos Pty Ltd 的注册商标。Apple、Apple 标志、Mac 和 

Macintosh 是 Apple Inc. 的注册商标。Final Cut Pro、QuickTime 和 QuickTime 标志是 

Apple Inc. 的商标。所有其他商标均为其各自持有者的财产。

国际硬件有限保修

Atomos 保证：

•  主要产品（不包括 IPS 屏幕或任何外部配件）在自购买之日起 2 年内无材料和工艺

缺陷；在购买之日起 1 年内在 www.atomos.com 完成产品注册后。

• TFT/LCD、电池、外壳和主硬盘托架在购买之日起 1 年内无材料和工艺缺陷，无论

是否注册。本保修仅为原始购买者的利益，不可转让或转移。 

 

如果在保修期内产品被证明有缺陷，Atomos 可以选择： 

a) 更换商品或提供同等商品，  

• b) 修理商品，  

• c) 支付更换商品或获取同等商品的费用，  

• d) 支付修理商品的费用。  

客户必须在上述保修期到期前以书面形式通知 Atomos 任何商品缺陷。客户将独自负责

将商品退还给 Atomos 或其授权经销商。 

在 Atomos 接受保修索赔后，如果 Atomos 修理或更换商品，它将负责将商品运送给客

户的合理运费，前提是客户位于 Atomos 具有授权经销商或维修中心或代理的国家。

保修和条款

保修除外条款此保修仅适用于工艺缺陷，不包括由以下原因引起的缺陷：

• 未能遵守 Atomos 当时发布的操作说明；

• 疏忽；

• 不当或疏忽的行为或遗漏；

• 未经授权的维修或尝试维修；

• 擅自拆卸或改装商品；

• 连接到不兼容的设备或电源；

• 暴露于水或天气；

• 暴露于磁场或腐蚀性液体或物质。

除本保修中声明的内容外，Atomos	及其供应商、代理、经销商和分销商完全不承认其

他所有明示或暗示的保修，包括但不限于所有适销性或适合特定用途的保修。本保修

中列出的补救措施是客户因缺陷商品而享有的唯一补救措施，这些商品受本保修的约

束。Atomos	不保证商品会无误或不中断地操作。商品并非设计为主要或唯一的数据存储

设备——客户应自行负责数据的备份和保护。

软件许可协议  

重要，请仔细阅读。这是一份许可协议。  

本 Atomos 软件、相关文档、包括的任何示例图像及其他文件（以下简称“软件”）受

版权法和国际版权条约以及其他知识产权法和条约的保护。该软件是被授权使用的，并

非出售。

本最终用户许可协议（以下简称“EULA”）是您（个人或单一实体）与 Atomos 之间关于

附带本 EULA 的受版权保护软件的法律协议。无论以何种形式或媒介使用由 Atomos 向您

提供的软件，都将构成您对这些条款的接受，除非软件供应商提供了单独的条款，在这种

情况下可能会适用某些附加或不同的条款。如果您不同意本 EULA 的条款，请勿下载、安

装、复制或使用该软件。通过安装、复制或以其他方式使用该软件，您同意受本 EULA 条

款的约束。如果您不同意本 EULA 的条款，Atomos 将不授权该软件给您。

1. 合格的被许可人。本软件仅供 Atomos Shinobi II 的购买者许可使用，这些购买者必须

购买由 Atomos Shinobi II 生产并通过 Atomos 授权经销商购买的设备，不得复制

或进一步分发、许可或转许可。

2. 许可授予。Atomos 授予您非独占性、不可转让的个人使用权，允许您使用本 EULA 

附带的软件副本。您同意除非为配合 Atomos Shinobi II 使用，否则您不会复制该

软件。您同意不得复制与软件一同附带的书面材料。严格禁止对软件或软件运行

的硬件进行修改、反向工程、翻译、出租、复制、转让或分配全部或部分软件或

任何在此授予的权利。该软件是被许可使用的，而不是出售的。您承认，软件中

的知识产权所有权不属于您。您进一步承认，软件的所有权和完整的所有权将仍

然是 Atomos 及/或其供应商的专有财产，除上述明确规定外，您不会获得软件

的任何权利。所有软件的副本将包含与原有软件相同的专有声明。软件的所有权

和著作权（包括但不限于任何嵌入的软件、动画、视频、音频、文本），随附的

印刷材料及软件的任何副本，均由 Atomos 或其供应商拥有。

3. 反向工程。您同意不尝试反向编译、导出电路、修改、翻译或拆解软件和/或 Atomos 

Shinobi II 的全部或部分内容。如果您是一个公司，您将尽最大努力防止您的员工

和承包商尝试进行此类活动。任何未能遵守上述或此处包含的任何其他条款和条

件的行为将导致此许可的自动终止，并由 Atomos 收回在此授予的权利。

Atomos 保留在您违反其任何条款和条件时终止此许可的权利，并不影响 Atomos 可能对

您采取的任何其他追索权。



Introduction

Thank you for purchasing the Atomos Shinobi II. Equipped with 
an exceptional 1500-Nit IPS display featuring 10-Bit processing 
and the powerful AtomHDR engine, the Shinobi II is a perfect 
companion for your Hybrid/Mirrorless camera. Monitor 4K 
inputs at up to 30p, or 1080p at up to 60p, and use AtomOS 
11’s wide range of professional tools, including camera control, 
to get the perfect shot. Please take the time to read through 
this Quick Start Guide and register your product for free 
updates.

What’s in the box

 1 x Shinobi II

 1 x USB-C 2.0 Cable

 1 x HDMI + USB-C Locking cable adapter

 1 x Quick Start Guide

You will also need (sold separately)

HDMI	Cable
Atomos have a range of HDMI cables with locking connectors in 
a range of lengths and connector sizes to fit every camera.

See the full range of Atomos HDMI cables on our website 
www.atomos.com/accessories

简介

感谢您购买Atomos Shinobi II。Shinobi II配备了出色的1500 Nit 超
高亮度 IPS显示屏，支持10位处理和强大的AtomHDR引擎，是您
无反相机的完美拍档。它可以支持最高30p的4K输入或最高60p的
1080p输入，并且使用AtomOS 11的广泛专业工具，包括相机控制，
来获得完美的画面。请花时间阅读本快速入门指南并注册您的产品
以获取免费更新。

包装内容

 1 x Shinobi II

 1 x USB-C 2.0 线缆

 1 x HDMI + USB-C 带锁定的安装适配器

 1 x 快速入门手册

您需要自行准备 (另行销售)

HDMI	线缆
Atomos提供多种带锁定的HDMI线缆供您选择，，长度和连接器尺
寸多样以适配于各种相机。

请访问我们的网站 www.atomos.com/accessories 查看Atomos 
HDMI线缆的全部系列。

Connect and power-up

Power
The Shinobi II has a single battery slot. To connect a compatible 
battery, place the battery in front of the retaining lug, align with 
the connectors and slide the battery into the lock position.

 We recommend using Atomos NP-F series batteries.

The Shinobi II can also be powered via the USB-C PD port via a 
USB PD power adapter or power bank. It operates at less than 
10W during regular use, so please ensure that your USB PD 
power source can supply at least 10W of power. 

Locking cable adaptor

The removable HDMI + USB-C 
Locking cable adapter is intended for 
use with our wide range of locking 
cables, and is attached via two 
Philips-head screws. 

Once screwed-in, and with your 
cables securely locked in, you’ll have 
total piece of mind that they’ll stay in 
place for the rest of your shoot.

连接和供电

供电
Shinobi II 具有一个电池插槽。如使用兼容的电池，将电池放置在插
槽中对齐滑槽并向下将电池推动到锁定位置。

 我们推荐使用Atomos 的NP-F系列电池。

Shinobi II 也可以使用USB-C PD接口进行供电，支持USB PD电源
适配器和移动电源。通常Shinobi II的功耗低于10W，请确保您的
USB PD电源/移动电源支持最少10W的功率输出。

锁定线缆适配器

可移除的HDMI和USB-C锁定线缆适配器是与Atomos原厂发售的锁
定线缆搭配使用的。适配器通过两颗十字螺丝来与主机固定。

与主机固定好以后，便可以使用锁定线缆来确保在拍摄的时候不必
担心线缆松动造成影响。

Hardware Features

A.	On/Off	and	Screen	Lock		
To turn the Shinobi II on, press the power button on the side of 
the unit. To shut down, hold the button for at least 4 seconds 
(until unit turns off). 

B.	Remote	Control	
The Shinobi screen can be calibrated using the Calibrite Display 
Pro HL/Plus HL. To connect you will need a USB to serial 
cable. Refer to the AtomX accessory range. USB to serial cable 
(ATOMCAB004).

C.	HDMI	In	
The HDMI input supports 4K signals at up to 30p, or 1080p at 
up to 60p

D.	Battery	Release	Button	
Press and slide the battery away from unit to remove.

E.	SD	Card	Slot	
Use SD cards to load LUTs and/or update firmware.

F.	Locking	Cable	adaptor

Removable adaptor to support Atomos locking cables.

G.	1/4-inch	Screw	Mount	
1/4-inch mounting thread with locating pin holes

H.	USB-C	Control	and	Power	
Power the unit via USB PD (in/out), connect to your camera 
to control it via the Shinobi II, or calibrate the display without 
connecting to a computer (Calibrite probe required).

硬件介绍

A.开关机和屏幕锁定 
轻按电源键并松开即可开启Shinobi II，如需关机需要长按电源至少4
秒钟直到屏幕关闭。

B. 校色控制接口 
Shinobi II的屏幕可以通过Calibrate Display Pro HL/Plus HL校色
仪来校准屏幕。校准还需要使用一根USB至串口线来与Shinobi通
讯。请参考AtomX附件USB至串口线（ATOMCAB004）。 

C. HDMI输入 
HDMI输入接口最高支持4K 30p或者1080 60p的信号输入。

D. 电池释放按钮 
按此按钮并向上滑动电池即可移除电池。

E. SD卡仓 
用以加载LUT和古剑升级。

F. 锁定线缆适配器 
可移除的的适配器用以搭配Atomos锁定线缆。

G. 1/4”安装螺丝孔 
1/4” 安装螺丝孔，带有防偏转定位孔

H. USB-C 控制和供电 
支持USB PD供电（输入或输出），连接支持的相机进行反向控制，或
者使用校色仪校准监视屏幕（需使用校色仪）。

Hardware Features / 硬件介绍

A 	On/Off	and	Screen	Lock	 
 开关机和屏幕锁定

B 	Remote	Control		
	 校色控制接口
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C 	HDMI	In	
 HDMI输入

D 	Battery	Release	
 电池释放按钮

E 	SD	Card	Slot	
 SD卡仓

F 	Locking	Cable	adaptor	
	 锁定线缆适配器
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Device Management

Register your Shinobi II, learn from tutorials and download 
user manuals and firmware updates. 

my.atomos.com/account

Support

If you experience any issues using Shinobi II, or have an 
unanswered question don’t hesitate to reach out.

atomos.com/support

User Manual

Scanning the QR code takes you to the FAQ page on 
our website where you can read up on the products 
documentation.

support.atomos.com/hc/en-us

在线管理设备

注册您的Shinobi II，学习教程并下载用户手册和固件更新，
请访问： 

my.atomos.com/account

支持

如果在使用Shinobi II时遇到任何问题或有任何未解答的问
题，请随时联系我们。

atomos.com/support

 

用户手册

扫描二维码将带您进入我们网站的常见问题页面，您可以在
此查阅产品文档。

support.atomos.com/hc/en-us

扫描二维码访问 
用户手册

G 	1/4-inch	Screw	Mount	
	 1/4” 安装孔

H 	USB-C	PD	/	Control	
	 USB-C PD / 控制
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